



3 hours “Singapore The Next Lap, SG100” Green Champions through understanding of Environmental Challenges

0900h Gather at the Marina Barrage Visitor Centre.

Marina Barrage & Sustainable Singapore Gallery



Overview of various topics regarding the Future of Singapore

- a) Housing
- b) Food
- c) Energy
- d) Water
- e) Space

1000h Walk to **Gardens by the Bay** - a Sustainable Garden which generates own electricity through sustainable cycles in energy and water throughout Bay South Garden

Embark on an adventure of the Wonders of Nature: Visit the Flower Dome and Cloud Forest

1200 End of Programme

\$60 / pax

- Professional Tour Guide services (English or Chinese Speaking)
- Activities as per program stated
- Quotation based on minimum 5 pax



“新加坡永续发展的城市规划 —— SG100” 了解环境挑战，争当环保冠军

上午 09:00 在滨海堤坝 (Marina Barrage Visitor Centre) 集合

了解新加坡在住房、食物、能源、水源及土地五个方面的未来发展规划



上午 10:00 - 步行前往滨海湾花园 (Gardens by the Bay)

滨海湾花园是一个现代化的可持续花园，整个花园的电力都是通过花园中可持续的能源和水的循环来发电。我们可以在这里感受到科技与大自然的双重魅力。

穿过花园，踏上大自然的奇迹冒险，参观神奇的室内园林：Flower Dome 和 Cloud Forest。



中午 12:00 - 行程结束

\$60 / 人

- 专业导游讲解 (中/英文讲解)
- 所包含活动安排如上行程所示
- 最少五人成团